
Gemert 3 februari 2021

Beste griffie.

Aan de Wolfsboscheweg in Gemert worden ten behoeve van uitbreiding 
industrieterrein 54 eiken gekapt. In de commissievergadering Ruimte ter 
voorbereiding van de Raadsvergadering in december is door Sociaal Gemert-
Bakel  gevraagd naar de noodzaak van deze kap en of dit niet voorkomen of 
sterk verminderd kan worden.
Door wethouder van Extel is toen toegezegd dat hier serieus naar gekeken 
gaat worden.

Gezien het belang van bomen in het kader van de opwarming van de aarde 
en de enorme klimaatcrisis die op ons afkomt hebben wij enkele vragen.

Vraag 1. Is het college bereid de kap van de 54 eiken aan de 
Wolfsboscheweg sterk te verminderen of er zelfs van af te zien ?

Vraag 2. Gaat het college bij onverhoopte kap het verlies aan bomen geheel 
compenseren ?

Gezien het feit dat deze kap al in het Gemerts Nieuwsblad van 2 februari 
aangekondigd is had Sociaal Gemert-Bakel snel schriftelijk antwoord.

Met vriendelijke groet.
Therese v d Eventuin-Boogaerts.
Raadslid Sociaal Gemert-Bakel


